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SEJE DELOVNIH TELESA 
 

 

 

Vabilo in zapisnik Odbora za negospodarstvo in javne 
službe družbenih dejavnosti ter javnih financ 

ponedeljek, 3.10.2016 ob 15.00 
 

 

 

Vabilo in zapisnik Odbora za gospodarstvo, varstvo 
okolja in gospodarske javne službe 

ponedeljek, 3.10.2016 ob 16.00 
 

 

 

Vabilo in zapisnik Statutano pravne komisije 
sreda, 5.10.2016 ob 16.00 
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Vabilo in zapisnik Odbora za negospodarstvo in javne 
službe družbenih dejavnosti ter javnih financ 

 

 

 

Številka: 9000-0004/2016-1 
         Datum: 26.9.2016 
 
 

Na podlagi 73. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorje  
(Uradni list RS, št. 5/07 in Uradno glasilo slovenskih občin, št. 27/14) sklicujem 

 
 
 

10. sejo Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter  
javnih financ, 

ki bo v ponedeljek, 03. 10. 2016, ob 15. uri v prostorih Občine Gorje. 
 
 
 
 
Za sejo predlagam naslednji dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 9. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti 

ter javnih financ z dne 06. 06. 2016, 
2. Odpis dolga iz naslova zapadlih in neplačanih najemnin za neprofitno stanovanje, 
3. Pobude, predlogi in vprašanja. 

 
 
V primeru, da se seje ne boste udeležili, prosimo, da nam sporočite na telefon 04 575 18 05. 
 
 
 
 

Predsednik odbora: 
Ivan Ratek, l.r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Vabljeni: 
- Člani Odbora: Ivan Ratek, Branko Banko, Danijela Mandeljc, Bojan Jakopič, Janez Kosmač, 
- Monika Breznik, direktorica Občinske uprave Občine Gorje. 
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Številka: 9000-0003/2016 
         Datum: 06. 06. 2016 

 
 

Z A P I S N I K  
 
9. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih 
financ, ki je bila v ponedeljek, 06. junija 2016 ob 15. uri v prostorih Občine Gorje. 

 
 

Prisotni člani: Ivan Ratek, Branko Banko, Bojan Jakopič, Janez Kosmač, Danijela Mandeljc (prihod 
15:06) 

Ostali prisotni: Milan Rejc, Ljudmila Zupan – OŠ Gorje, Martina Hribar Brus – občina Gorje. 
 
Uvodoma je predsednik pozdravil vse prisotne in ugotovil sklepčnost. Predlagal je sledeči 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 8. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti 

ter javnih financ z dne 18.04.2016, 
2. Sklep o določitvi cen programov vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Gorje – enota 

Vrtec Gorje, 
3. Strategija ohranjanja zdravja starejših na območju občin Zgornje Gorenjske 2017 – 2021, 
4. Pobude, predlogi in vprašanja. 
 
Dnevni red so prisotni soglasno (4 glasovi ZA) sprejeli. 
 

Točka 1: Potrditev zapisnika 8. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih 
dejavnosti ter javnih financ z dne 18.04.2016 

 
Na zapisnik ni bilo pripomb. 
 
Prisotni so na predlog predsednika (4 glasovi ZA) sprejeli 

SKLEP:  
Zapisnik 8. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ 
z dne 18.04.2016 se potrdi. 

 
Točka 2: Sklep o določitvi cen programov vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola 

Gorje – enota Vrtec Gorje 
 

Kratko obrazložitev na predlog cen je podal ravnatelj OŠ Gorje g. Milan Rejc. V razpravi so 
sodelovali vsi člani odbora in zastavljali različna vprašanja, na katera sta predstavnika šole 
odgovorila. Med drugim sta pojasnila, da na ceno prehrane vpliva tudi priprava obrokov za prevoz 
iz šole v vrtec in s tem povezano delo hišnika ter da je tehnično osebje preračunano na število 
otrok, vzgojiteljice pa na število oddelkov. Na vprašanje glede načina obračuna cene v primerjavi z 
vrtcem Žirovnica je ga. Zupan pojasnila, da računajo po enakem načinu, do razlike pa prihaja 
verjetno zaradi različnih stroškov povezanih z delom (na primer prevoz na delo). V razpravi na temo 
razlike med cenami 1. in 2. starostnega obdobja je bilo pojasnjeno, da na višjo ceno pri 1. 
starostnem obdobju vpliva potreba po večji prisotnosti pomočnice vzgojiteljice. Razpravljalo se je 
tudi o veliki razliki med plačami vzgojiteljic in pomočnic. Vzgojiteljice morajo imeti visokošolsko 
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izobrazbo, imajo možnost napredovanja, za pomočnice pa so pogoji za zaposlitev minimalni in so 
razporejene v nižje plačne razrede. 
 
Prisotni so na predlog predsednika (5 glasov ZA) sprejeli 

SKLEP:  
Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ predlaga 
Občinskemu svetu Občine Gorje, da sprejme Sklep o določitvi cen programov vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Gorje – enota Vrtec Gorje. 

 
Točka 3: Strategija ohranjanja zdravja starejših na območju občin Zgornje Gorenjske 2017 – 

2021 
 

Strategijo in projekt 3FIT je na kratko predstavila Martina Hribar Brus. V razpravi, v kateri so 
sodelovali vsi člani odbora, je bilo izpostavljeno, da strategija vsebuje mnogo zanimivih podatkov, 
iz posnetka stanja pa je razvidno, da je v Gorjah mnogo dejavnosti, namenjenih starejšim. G. 
Kosmač je izpostavil problem odseljevanja mladih in še neizkoriščen potencial delovanja na 
področju turizma, kar bi lahko imelo vpliv na zaposlovanje in s tem posledično zadrževanje mladih 
v občini Gorje. 
 
Prisotni so na predlog predsednika (5 glasov ZA) sprejeli 

SKLEP:  
Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ predlaga 
Občinskemu svetu Občine Gorje, da sprejme Strategijo ohranjanja zdravja starejših na območju 
občin Zgornje Gorenjske 2017 – 2021. 

 
Točka 4: Pobude, predlogi in vprašanja 

 
Ni bilo razprave. 
 
 
Predsednik je zaključil z 9. sejo in se prisotnim zahvalil za udeležbo.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 15.30. 

 
 
 
 
 
Zapisala:         Predsednik odbora  
Martina Hribar Brus         Ivan Ratek 
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Vabilo in zapisnik Odbora za gospodarstvo, varstvo 
okolja in gospodarske javne službe 

 
 

Številka: 9000-4/2016-3 
Datum: 26.09.2016 

 
 
 

Na podlagi 73. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorje  
(Uradni list RS, št. 5/2007 in Uradno glasilo slovenskih občin, št. 27/14 ) sklicujem 

 
 
 

10. sejo Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, 
ki bo v ponedeljek, 3.10.2016, ob 16.00 uri 

v prostorih Občine Gorje. 
 
 
 
 
 
Za sejo predlagam naslednji dnevni red: 
1. Pregled zapisnika 9. seje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 

službe. 
2. Tehnični pravilnik za projektiranje, tehnično izvedbo in uporabo javnega kanalizacijskega 

omrežja v občini Gorje. 
3. Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo v Občini Gorje.  
4. Pobude, predlogi in vprašanja. 
 
 
V primeru, da se seje ne boste udeležili, prosimo, da nam sporočite na telefon 04 575 18 00. 
 
 
 
 
 
 Predsednik odbora: 
 Ivan Hočevar, l.r.  
 
 
Vabljeni: 
- Člani Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe: Ivan Hočevar, Borut Kunstelj, 

Dominik Piber, Mihael Klinar, Jože Borse. 
- Anže Bizjak – WTE, 
- Janez Resman – Infrastruktura Bled,  
- Jožica Lužnik.
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Številka: 9000-2/2016-5 
Datum: 19.4.2016 

 

Z A P I S N I K  
 

9. seje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, ki je 
potekala v prostorih Občine Gorje, Zgornje Gorje 6B, dne 18.04.2016 ob 15.30 uri. 
 
Prisotni: Ivan Hočevar – predsednik, Borut Kunstelj, Dominik Piber, Mihael Klinar - , Jože Borse 
Ostali prisotni: Janez Resman, Monika Breznik, Jožica Lužnik 
Odsotni: / 
 
Predsednik je uvodoma pozdravil člane odbora, ugotovil, da so sklepčni in prešel na branje 
dnevnega reda. Hkrati je predlagal, da se 4. točka Poročilo o delu javnega podjetja Infrastrukture 
Bled za leto 2015 ter poslovni načrt za leto 2016 prestavi na 2. točko dnevnega reda, pred Odlok o 
spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu občine Gorje za leto 2016 – rebalans I, skrajšani 
postopek. 
 
Za sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 Pregled zapisnika 8. seje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe z dne 21.3.2016. 

 Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu občine Gorje za leto 2016 - rebalans 
I, skrajšan postopek . 

 Odlok o občinskih cestah - predlog, prva obravnava. 

 Poročilo o delu javnega podjetja Infrastrukture Bled za leto 2015 ter poslovni načrt za leto 
2016. 

 Pobude, predlogi in vprašanja. 
 

Na dnevni red ni bilo pripomb, zato ga je g. Hočevar dal na glasovanje. 
 

SKLEP: Člani Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe so soglasno 
sprejeli predlagani dnevni red. 

Glasovanje: ZA:5    PROTI: 0 
 

Točka 1: Potrditev zapisnika 8. seje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske 
javne službe, z dne 21.03.2016. 

G. Hočevar je predstavil zapisnik, odprl razpravo na zapisnik. Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je 
zapisnik dal na glasovanje. 
 

SKLEP 1: Zapisnik 8. redne seje odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe z dne 21.03.2016 je soglasno sprejet. 

Glasovanje: ZA:5   PROTI:0 
 
Točka 2: Poročilo o delu javnega podjetja Infrastrukture Bled za leto 2015 ter poslovni načrt za 

leto 2016 
G. Hočevar je predlagal, da točko razdelijo na dva dela. Najprej naj se predstavi poročilo o delu 
javnega podjetja Infrastrukture Bled za leto 2015, potem pa še poslovni načrt za leto 2016. 
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Poročilo o delu javnega podjetja Infrastrukture Bled za leto 2015: 
 
G. Resman je predstavil poslovanje podjetja. Podal je rezultate prikazane v poročilu. Dejal je da je 
podjetje na komunalnem delu izkazalo pozitivno poslovanje in da podjetje ob koncu leta prikazuje 
dobiček. Predstavil je delo, ki so ga opravili v lanskem letu. Navedel je, da so pregledovali posode 
– kaj se v posamezne posode odlaga. Urejati so začeli EKO otoke. Na Radovni so se veliko ukvarjali 
s kvaliteto vode in z urejanjem samih dostopov do zajetij. Uredili so tudi zajetje na Zatrniku. Zelo 
aktivni so v ZERO Waste programih. Izvajali so razna izobraževanja za otroke, tako glede področja 
ravnanja z odpadki kot tudi glede ravnanja z vodo. Prvič so uvedli kupon za komunalne odpadke, 
uvedli so zabojnik za trdo plastiko, začeli z razgradnjo odpadkov (kavčev, omar,…). V lokalnih 
časopisih so imeli konstantno 4 strani obvestil in osveščanja javnosti. Na spletnih straneh so uvedli 
stran v angleškem jeziku. Odloženih je bilo 30 % odpadkov, vode smo porabili več. Uredili so tudi 
avtopark – zunanja podoba firme. Na pokopališču so položili nove pralne plošče. 
 
G. Hočevar je podal poročilo v razpravo. 
G. Kunstelj je pohvalil Infrastrukturo Bled. Dejal je da spremlja njihovo poslovanje in da mu je 
pomembno da poslujejo pozitivno. Kar se tiče ravnanja z odpadki je na nivoju. G. Borse je dejal, da 
nima pripomb in da je poročilo dovolj temeljito. 
G. Klinarja je zanimalo ali Straža poleti posluje pozitivno, s tem je odprl razpravo na temo Straže, 
kjer se je ugotovilo, da so hoteli letos v predprodaji kupili za 6000 EUR kart in da je potrebno del 
zneska povrniti in še ne vejo kako. V nadaljevanju so se podali predlogi o tem, da je potrebno Stražo 
celostno urediti in da ne smejo računati samo na zimsko ali samo na letno sezono. Pogovor je tekel 
tudi o financiranju le-te in da je to v tujini to rešeno drugače. 
G. Klinar je postavil tudi vprašanje glede poti okoli Bleda. Kdo je odgovoren za urejanje le-teh, 
predvsem ograj? G. Resman mu je odvrnil, da poti ureja turistično društvo in da oni urejajo poti 
kampanjsko oziroma samo po naročilu Občine Bled. 
G. Hočevar je podal svoje pripombe glede poročila. Dejal je, da so v poročilu še vedno netočnosti, 
čeprav so ga obravnavali že na svetu ustanoviteljev in v nadzornem svetu. V nadaljevanju je razložil, 
da Infrastruktura Bled ne opravlja pokopališko-pogrebne dejavnosti, ampak le pokopališko 
dejavnost. Pogrebno dejavnost izvaja pogodbena stranka. Zanimalo ga je, kam se fakturira odvoz 
odpadkov, voda, ki sta posledici pogrebne dejavnosti? Ali pogodbena stranka nosi strošek le-teh? 
V nadaljevanju se je dotaknil tudi prikaza izgube in trdi, da reorganizacija ne more imeti za 
posledico izgube, saj so sredstva, ki pokrivajo stroške skupne rabe planirana v proračunu. Opozoril 
je glede nepravilne rabe terminov investicije, redno vzdrževanje in investicijsko vzdrževanje. 
Opomnil je, da je za svetnike pomembno, če v poročilu in planu pri vodovodu lahko vidijo dolžino 
cevi, material, ker le tako lahko vplivajo na občinsko upravo, da načrtuje obnove vodovodnih 
sistemov racionalno. Zanimalo ga je tudi, ali se ve podatek od kolikih gospodinjstvih se pobira papir 
ter ali je to racionalno? Na ceno storitve odvoza odpadkov vpliva tudi število odvoza in ne samo 
velikost zabojnika. V poročilu ni zaslediti podatka glede kosovnih odpadkov, kakšen je strošek 
odlaganja le-tej, saj vi ne izvajate te storitve. Kje se lahko vidi podatek od prodaje kovin, 
akomulatorjev? Ravnanje z odpadki po obdelavi bi moralo biti vidno kot strošek. Poudaril je, da je 
potrebno stroške in prihodke razdeliti po občinah. Opozoril je tudi na uporabo terminov prodaja 
in komerciala, saj le-teh uredba ne pozna. Lahko se navaja zgolj tržna dejavnost. 
 
Poslovni načrt za leto 2016: 
G. Hočevar je prosil g. Resmana, da v nadaljevanju na kratko predstavi plan dela oziroma poslovni 
načrt podjetja za leto 2016. 
G. Resman je dejal, da planirajo podobne prihodke in odhodke kot v letu 2015. Cene ostajajo 
nespremenjene, kar pa ne pomeni, da se čez leto ne bodo spremenile, če bodo podani novi 
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predlogi in če se bodo situacije tekom leta spremenile. Planiranih je ogromno investicijskih 
vzdrževanj na vodovodu. Na Bledu se del teh že izvaja. Želijo ograditi objekte za telimetrijo in 
izboljšati nadzor nad samim stanjem na vodovodnih omrežjih. Tri vodovodna zajetja imajo že UV 
dezinfekcijo, potrebna je samo še na glavnem magistralnem vodu. V tem letu bodo vsi vikendi 
dobili še eno posodo, gostinci pa dobijo dodaten bio zabojnik. Rešili bodo tudi problem 
sobodajalcev in samostojnih podjetnikov, ki bodo po vsej verjetnosti dobili zaračunan pavšal. 
Upošteval se bo tudi predlog Občine Gorje glede odvoza mešanih odpadkov na tri tedne. Na 
pokopališčih je potrebno še narediti še nekaj vzdrževalnih del. V tem letu se bo kupilo novo 
smetarsko vozilo. Dva bosta že amortizirana.  
 
G. Hočevar je podal plan dela v razpravo. 
G. Piber je zastavil vprašanje glede Biotere. G. Resman je odvrnil, da so dobili odločbo od 
ministrstva, da ne smejo zbirati tekočih bio odpadkov. G. Borseta je zanimalo, če so to bio 
razgradljivi odpadki? V nadaljevanju je pojasnil, da je za te podatke potrebno imeti pogodbo in 
ustrezna dovoljenja. G. Hočevar je dodal, da je bila Infrastruktura nelojalna konkurenca in da je 
Biotera podvržena hujšim inšpekcijskim nadzorom kot ostali. 
G. Klinar se je dotaknil voznega parka. Zanimalo ga je, če je kaj razlike v ceni, če smeti pobira z 
manjšim vozilom oziroma, če pobira z večjim vozilo. G Resman je pojasnil, da je največja razlika v 
stresalnikih – ali so ročni ali avtomatski. Manjši avtomobil pa je namenjen za pobiranje odpadkov 
v manjših ulicah. G Klinar je poudaril, da se v Gorjah vozi na pol prazen kamion in bi bilo prav, da 
bi imeli manjše. G. Resman je odvrnil, da se v Gorjah še vedno 1x tedensko pobira odpadke pred 
vrtcem, šolo in eko otoke in da ob enem takrat poberejo še kakšno ulico zraven. G. Klinarja je 
zanimalo ali se bodo začela izvajati dela na Zmrzleku? G. Resman je odvrnil, da je to preobširna 
debata in da je to tema bolj za občinski svet. 
G. Hočevar je podal sovje pripombe na plan dela za leto 2016. Omenil je da še vedno govorijo o 
enotnih oskrbovanih območjih, ki pa jih ni več. Podal je pripombo, da so telimetrične sisteme 
dolžne sofinancirati občine. Ponovno je poudaril, da manjka podatek o dolžinah, materialu cevi. V 
samem planu bi potem lahko in hkrati tudi lažje urejali redno vzdrževanje oziroma investicijsko 
vzdrževanje vodovodnih sistemov. Opozoril je tudi na planirane prihodke in dejal, da če izpostavite 
skupno rabo Gorje, kje je skupna raba Bled. Ali bo občina Bled pokrila stroške? Pri pokopališki 
dejavnosti se ve kakšni bodo prihodki. Ponovno opozarja, da se ne vidi iz katerih sredstev se 
financira odvoz odpadkov – mešani, sveč, zelenega odreza. Zanima da, kaj ima občina od 
pogodbenika, ki izvaja pogrebno dejavnost? Opozoril je da stroški niso transparentni in da se jim 
obakrat pojavi prodaja, komerciala. Kot tržna dejavnost in pod gospodarsko javno službo. Ali je to 
ločeno? Zanimalo ga je tudi zakaj nimajo amortizacijskega načrta, ki bi ga moral vsebovati vsak 
plan podjetja. Samemu poročilu in planu ni bilo priloženih sklepov nadzornega sveta in sveta 
ustanoviteljev. 
 

SKLEP 2: Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 
občinskemu svetu, da se seznani s poročilom o delu podjetja Infrastruktura Bled za leto 2015. 
SKLEP 3: Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 
občinskemu svetu da se seznani s planom in hkrati predlaga, da zahteva od javnega podjetja 
Infrastruktura Bled tudi poletno poročilo, ki naj ga občinski svet tudi obravnava, s podatki samo 
za občino Gorje. 

Glasovanje: ZA:5 PROTI:0 
 
Sklepa sta bila soglasno sprejeta. 
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Točka 3: Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu občine gorje za leto 2015 - 
rebalans I, skrajšan postopek . 

G. Hočevar je podal besedo ga. Breznik, ki je predstavila spremembe in dopolnitve proračuna 
Občine Gorje za leto 2016 – rebalans I. Dejala je, da so spremembe proračuna v glavnem nastale 
zaradi tega, ker ob sprejemu proračuna določeni prihodki še niso bili znani (primerna poraba, 
sredstva po ZFO). Ravno tako je bilo zardi višine sredstev, ki so namenjene Občini Gorje po ZFO, 
bolj smiselno uporabljene na projektu Višelnica, kot na Zgornjih Lazah, saj je potrebno pri teh 
sredstvih zagotoviti še 10% lastnih sredstev. Nekaj sprememb je bilo narejenih tudi na postavkah 
za vzdrževanje vodovoda ter odkupih zemljišč. 
 
G. Hočevar je odprl razpravo. G. Pibra je zanimalo ali se je predvidelo tudi obnovo vodovoda  na 
trasi izgradnje pešpoti iz Spodnjih Gorij v Zgornje Gorje. Ga. Lužnik je pojasnila, da v tem delu to ni 
bilo predvideno. Obnova se je predvidela po dogovoru s G. Korošcem pod Višelnico in na Zgornjih 
Lazah.  
G Klinarja je zanima, da v primeri, če se na Zgornjih Lazah ne reši težav, ali bi se ta denar lahko 
prerazporedil za ureditev javne razsvetljave v Podhomu. Ga. Lužnik je pojasnila, da se bo najprej 
uredila problematika na Lazah. Javna razsvetljava se ureja skupaj s projektom odvodnjavanja pod 
»Klinarjevim klancem«, ki se trenutno projektno obdeluje. G. Hočevar je dejal da je rebalans urejen 
skladno s cilji in da je nujno da se sprejme. Zanimalo ga je ali ni potrebno, da gre ta odlok tudi na 
statutarno pravno komisijo. 
 
Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu občine Gorje za leto 2016 – rebalans I je 
dal na glasovanje. 
 

SKLEP 4: Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu občine 
Gorje za leto 2016 - rebalans I, skrajšan postopek . 

Glasovanje: ZA:5 PROTI:0 
Odlok je bil soglasno sprejet. 
 

Točka 4: Odlok o občinskih cestah - predlog, prva obravnava. 
G. Hočevar je predal besedo Ga. Lužnik, ki je predstavila Odlok o občinskih cestah. Povedala, je da 
se je do sedaj uporabljal Odlok o občinskih cestah, ki je bil 1999 leta sprejet na občini Bled skupaj  
s Statutom občine Gorje. V nadaljevanju je pojasnila, da sprejem odloka narekuje sam Zakon o 
cestah in da so se pokazale določene težave, ki jih je potrebno z odlokom urediti. Z odlokom se želi 
zmanjšati varovalne pasove občinskih cest, predpisati prenose cest na občino, urediti soglasja in 
dovoljenja za posege v varovalni pas ceste, v same občinske ceste. Ureja se tudi samo projektiranje 
cest, vzdrževanje izvajanje zapor. 
G. Hočevar je podal odlok v razpravo. G. Klinarja je zanimalo ali se ureja prenos zemljišč po katerih 
tečejo občinske ceste. Ga. Lužnik je odgovorila, da se to ureja hkrati z obnovami cest, oziroma 
postopoma, ker je veliko število kategoriziranih občinskih cest na privat zemljiščih. G. Hočevar je 
podal pripombe na uporabo besede pristojna občinska uprava in nazivanje javnega podjetja 
Infrastruktura Bled s celim nazivom ne zgolj javno podjetje. 
G. Hočevar je odlok podal na glasovanje. 

 

SKLEP 3: Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 
občinskemu svetu da sprejme Odlok o občinskih cestah – predlog v prvem branju. 

Glasovanje: ZA:5 PROTI:0 
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Točka 5: Pobude, predlogi in vprašanja. 
Pri pobudah, predlogih in vprašanjih se je največja polemika odprla na obvozih glede obnove 
rečiške ceste. Ali je obvoz že določen, ali obstaja elaborat in kako se bo to reševalo na občinskih 
cestah občine Gorje. Pojasnjeno je bilo, da je obvoz že določen, da naj bi občina Bled cesto zaprla 
že 18.4.2016, kar se po hitrem posredovanju župana ni zgodilo. Cesta se bo zaprla 3.5.2016. Župan 
je na direkciji za infrastrukturo dosegel, da so Občino Gorje vključili kot stranko v postopek zapore 
ceste. Sestanek na to temo bo v sredo 20.4.2016. Prej ni bila vključena, ker je obvoz predviden 
zgolj po državnih cestah. 
Razprava se je dotaknila tudi povezovanja občine, turističnega društva in občanov, ter izgleda 
občine.  
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17: 20 uri. 
 
Zapisala: 
Jožica Lužnik         Predsednik odbora  

Ivan Hočevar, l.r. 
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Vabilo in zapisnik Statutarno pravne komisije 
 
 

Številka: 9000-0004/2016-4 
Datum: 26.9.2016 

 
 
V skladu z 68. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorje (Ur. List RS, št. 5/07 in UVGO št. 

27/2014) sklicujem 
 

6. sejo Statutarno pravne komisije, ki bo v SREDO, dne 05.10.2016 ob 16.00 uri v 
prostorih občine Gorje 

 
Za sejo predlagam naslednji dnevni red: 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 5. seje, 
2. Tehnični pravilnik za projektiranje, tehnično izvedbo in uporabo javnega kanalizacijskega 

omrežja v občini Gorje, 
3. Razno. 
 
 
Prosim za zanesljivo udeležbo. Morebitno odsotnost javite v tajništvo občine. 
 
 
 
 
 
 

Predsednik komisije: 
Janez Poklukar, l.r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vabljeni: 

- Člani komisije, (Poklukar, Mandeljc, Hočevar) 
- Tajnik komisije  
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Številka: 9000-0002/2016-6 
Datum: 20.4.2016 

 

ZAPISNIK  
 
5.seje Statutarno pravne komisije, ki je bila v sredo, dne 20.4.2016 ob 16.00 uri v 

prostorih občine Gorje. 
 
Prisotni: Janez Poklukar, predsednik, Ivan Hočevar in Danica Mandeljc.  
 
Predsednik je ugotovil, da so prisotni vsi člani komisije in za sejo predlagal naslednji dnevni red: 
1. Pregled in potrditev zapisnika 4.seje 
2. Odlok o občinskih cestah v Občini Gorje, predlog – prva obravnava 
3. Razno 
 
Član komisije Hočevar je pred sprejemanjem dnevnega reda vprašal, zakaj ni na dnevnem redu 
komisije tudi rebalans odloka o proračunu Občine Gorje. V odgovoru mu je Plavčak pojasnil, da se 
rebalans sprejem v skladu z določili Statuta in Poslovnika, ki določajo, da rebalans po njegovi 
vsebini obravnava samo pristojni odbor občinskega sveta, vendar na seji sveta o njem ni razprave. 
 
Nato so člani komisije predlagani dnevni red soglasno sprejeli. 
 
Ad1) 
Pripomb na zapisnik ni bilo. Zapisnik je bil soglasno sprejet. 
 
Ad2) 
Predsednik je v uvodu zaprosil za predstavitev in obrazložitev predloga odloka. Plavčak je na kratko 
predstavil pravno podlago in skladnost akta z veljavno pravno zakonodajo ter razloge za 
sprejemanje akta. Člani komisije  so se s predlogom strinjali in bistvenih pripomb niso imeli ter so 
po razpravi sprejeli naslednji sklep: 

Sklep: Statutarno pravna komisija ugotavlja, da je predlog Odloka o občinskih cestah v Občini 
Gorje, skladen z veljavno pravno zakonodajo in predlaga občinskemu svetu Občine Gorje, da ga 
obravnava sprejme v predlagani obliki.   

Glasovanje: 3 ZA 
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad3) 
Razprave pod to točko ni bilo. 
 
Seja je bila zaključena ob 16.15 uri.   
 
Zapisal: 
Robert Plavčak, tajnik komisije 
 

            Predsednik komisije: 
Janez Poklukar, l.r. 

 


